
Vážení spolubydlící, 

jistě jste zaregistrovali, že se blíží konec vysílání pozemního TV signálu ve staré normě a 
přechází se na nový systém tzv. DBV-T2. 

Tato změna se týká těch příjemců signálu, kteří jej využívají ze společné antény (STV). 
Pokud máte příjem signálu ošetřen přes poskytovatele kabelové televize, případně internetu 
anebo přes satelit, tato změna se vás netýká. 

Pokud máte starší digitální televizi (více než cca dva-tři roky), je velmi pravděpodobné, že 
tato televize „neumí“ příjem frekvence DBV-T2. Zda tomu tak je můžete zjistit v návodu k TV 
přijímači anebo si můžete na stránce   www.dvbt2overeno.cz  ověřit, zda model Vašeho 
televizoru tento příjem umožňuje. 

Některé nové přístroje už novou síť zvládnou zpracovat. Jsou označené nápisem „DVBT2-
HEVC nebo H265“. U výrazně starších televizí a set top boxů je ale téměř jisté, že nové 
vysílání přijímat nebudou. Pak nezbývá, než zakoupit set-top-box, anebo rovnou novou 
televizi. 

Pokud si vybíráte novou televizi, tak se dívejte, zda má certifikát DVB-T2. Případně je to ve 
všech popiskách u nových televizí. 

Zatímco nejlevnější televize odpovídající novému standardu začínají na třech tisících, set top 
boxy se dají sehnat od 650 korun. I u set-top-boxu je však třeba dát pozor, aby odpovídal 
normám. Musí mít logo Českých radiokomunikací, že DVB-T2 splňuje. 

Naše zařízení pro příjem TV signálu – společné antény (STV), jsou na tyto změny 
připraveny. Ovšem pokud Vaše televize formát DBVT-2 nepodporuje, bude nutné to řešit 
výše uvedeným způsobem. 

Pro oblast Hradce Králové dojde k přepnutí vysílačů na DBVT-2 počátkem ledna 2020. 

 

 
Za BDJJ Petr Lunga, předseda představenstva 

 

 


